
 

 

  

  
  
  
  
Enkel fråga till Anders Olander (C) avseende konsthallen i Häveröbygden 
17 juni 2021 

 
 

Häveröbygdens Konstförening har fått konsthallen i Hallstavik folkets hus uppsagd och blivit 
tilldelade ett betydligt sämre läge. De har sedan tio år tillbaka haft en mycket lyckad plats som 
Daniel Werkmäster såg till att den kom till och de har själva satt upp en belysning som gör konsten 
rättvisa. 
 
Min fråga till dig är följande: 
 

1. Vad har vi för möjlighet att hjälpa dem att få behålla konsthallen i Hallstavik på den plats där 
den legat i tio år och fått ett rejält? 
 

2. Hur ser du att vi som kommun kan hjälpa till att lyfta fram konst och kultur? 
 
 
 
Yvonne Svensson  
gruppledare ROOP 
  
 


